
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 09/2019 - 2021 
24. juni 2020, Kl. 15:30 – 18.00

Ullevål stadion.  
Til stede: Mette Margrethe Berg, Vigdis Mørdre, Egil 

Olsen, Vigdis Bruun, John Andre Engen, Frank Nielsen 
og Solveig Nilsen

SAK 64 

SAK 65 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR 8 2019/2021 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta protokollen fra styremøte nr. 8 /2019-2021 til etterretning. 

INFORMASJON 

- Avlyste stevner
- Ny hjemmeside
- Klubbkonkurransen 2020 og BocciaTC Hederskveld
- Avtale datainnsamling/evalueringsskjema
- Nordisk klassifiseringsmøte
- Rapport Team Norway
- NM Uka 2020 avlyst
- Møte med idrettspresident på NFIFs styremøte

Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta informasjonen til orientering.



SAK 66 

SAK 67 

SAK 68 

SAK 69 

SAK UNNTATT OFFENTLIGHETEN 

Mette M. Berg informerte

NORGESSERIEN OG NM 

Grunnet Covid-19 har flere stevner i Norgesserien blitt avlyst. Boccia individuelt 
har alle stevner blitt avlyst mens i teppecurling har kun ett stevnet blitt gjennomført 
i år. Boccia lag har gjennomført to stevner.  

NM 2020 er for vår del satt sent på året og hvordan situasjonen er for vår del 4-5 
måneder frem i tid er vanskelig å forutse. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å avlyse Norgesserien 2020, men lar de gjenværende stevnene få arrangere i 
henhold til seksjonens -og helsemyndighetenes restriksjoner. Våre NM 
gjennomføres som planlagt og Norgesserien, fylkesmesterskap og NM 2019 er 
kriteriene for deltagelse 

HELIOS IF SØKT OM NORGESSERIESTEVNE 

Helios IF sitt Norgesserie stevne «Helios Grand Prix» ble utsatt våren 
2020. Klubben har nå søkt om å avholde nytt stevne 17.-18.oktober.  

Vedtak: 
Styret besluttet 
å tildele Helios IF stevnet 17.-18.oktober men stevnet vil ikke ha 
Norgesserie status.  

ARRANGEMENTKOMITE NM-VEKA 2020 

Sak strykes grunnet avlysning av NM-Veka 2020



SAK 70 

SAK 71 

SAK 72 

NFI I ET FREMTIDSPERSPEKTIV 

Styret i forbundet har bedt alle seksjonene å diskutere «NFI i et   
fremtidsperspektiv» og har laget noen spørsmål som seksjonsstyret  
må diskutere. 

AGENDA LEDERMØTE 

Under sak nr.60 ble følgende tema på vårt ledermøte vedtatt: 

Seksuell trakassering, Norgesserien, Klubbutvikling og rekruttering. 

Cecilie Prebensen fra Norges idrettsforbund er invitert for å snakke om  
tematikken seksuell trakassering. Seksjonsstyret diskuterte gjenværende 
ledermøte.  

NM-VEKA 2021

Norges Idrettsforbund har bedt seksjonen avgjøre hvilken NM-Veka 2020 
boccia individuelt skal delta i. Vinter 2020 i Trondheim/Stjørdal eller 
sommer 2021 i Sarpsborg. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å arrangere NM-Veka 2020 i Sarpsborg.
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